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2024 年 5 月 10 日

匯市及商品市場速遞

昨日,美國勞工部公佈 1 週申領失業救濟人數高於預期,引發市場對美國勞動市場能否長期保持強勁勢

頭的擔憂,從而加強了市場對美聯儲將在今年晚些時候減息的押注,拖累美元兌一籃子外幣下跌, 午後

逐步回落至全日最低水平。歐羅、英鎊雙雙反彈回升至全日最高之 1.0784 和 1.2526 美元。日圓、瑞

朗亦掉頭回升高至 155.40 和全最高之 0.9057 水平。澳新貨幣亦反彈回升至全日最高之 0.6620 和

0.6034 美元,加元則在紐約早段反覆回升至全日最 1.3676 水平。金價受惠美元下跌而抽升愈 1.7%,並

午後攀升至 10 日新高至$2347.05 美元,收市收$2346 美元水平。

今日外幣評論 : 英鎊兌美元

昨日,英國央行一如市場預期之維持利率在 5.25%不變, 但英國央行總裁貝利表示未來的減息幅度可能

會超過市場預期,引發英鎊兌美元交投震盪,即時急挫至全日最低之 1.2447 後回升, 隨後美元受美國 1

週申領失業救濟人數高於預期所拖累而下跌, 英鎊借勢反彈回升至全日最高之 1.2526 美元水平。日線

圖表顯示英鎊兌美元連續2日下跌後低位回升,升破上日最高位,有機會再進一步攀升,但料反彈空間可

能有限,短期仍見反覆。初步上方阻力首在 1.2640,其次是 1.2670,若再升破則上試 1.2700 美元, 而下

方支持則在 1.2370,其次是 1.2330,若再跌穿將下試 1.2300 美元水平。

資料來源: 路透
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美元兌主要貨幣技術分析

阻力位 2 阻力位 1 現價 支持位 1 支持位 2 走勢

歐羅兌美元 1.0900 1.0820 1.0782 1.0720 1.0650 回升

美元兌日圓 158.00 156.50 155.49 153.80 152.70 持穩

英鎊兌美元 1.2670 1.2640 1.2523 1.2440 1.2370 回升

美元兌瑞郎 0.9250 0.9180 0.9058 0.8980 0.8950 回軟

澳元兌美元 0.6750 0.6680 0.6619 0.6500 0.6450 回升

紐元兌美元 0.6110 0.6050 0.6034 0.5950 0.5900 回升

美元兌加元 1.3860 1.3800 1.3676 1.3590 1.3500 回軟

美元兌 CNH 7.2800 7.2500 7.2225 7.2000 7.1500 平穩

資料來源: 路透

主要貨幣利率

貨幣 下次議息結果日期 時間 上次利率 實際利率 市場預測

美元 06 月 13 日 02:00 5.50% 5.50% 5.50%

歐羅 06 月 06 日 20:15 4.50% 4.50% 4.25%

瑞郎 06 月 20 日 15:30 1.50% 1.50% 1.25%

英鎊 06 月 20 日 19:00 5.25% 5.25% 5.25%

日元 06 月 14 日 11:00 0.0% 0.0% 0.0%

澳元 06 月 18 日 12:30 4.35% 4.35% 4.35%

紐元 05 月 22 日 10:00 5.50% 5.50% 5.50%

加元 06 月 05 日 21:45 5.00% 5.00% 4.75%

資料來源: 路透

上日重要經濟數據公佈結果

日期及時間 地區 數據及事項 市場預測 上次 實際

05 月 09 日 11:00 中國 4月份貿易數據(USD) $76.7B $58.55B $72.35B

05 月 09 日 19:00 英國 5月份央行議息會議 5.25% 5.25% 5.25%

資料來源: 路透
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本週重要經濟數據公佈時間表

日期及時間 地區 數據及事項 市場預測 上次數字 實際數字

05 月 06 日 09:45 中國 4月份財新服務業 PMI 52.5 52.7 52.5

05 月 07 日 12:30 澳洲 5月份央行議息會議 4.35% 4.35% 4.35%

05 月 07 日 17:00 歐元區 3月份零售銷售(MoM) 0.6% -0.3% 0.8%

05 月 07 日 17:00 歐元區 3月份零售銷售(YoY) - -0.5 0.7%

05 月 09 日 11:00 中國 4月份貿易數據(USD) $76.7B $58.55B $72.35B

05 月 09 日 19:00 英國 5月份央行議息會議 5.25% 5.25% 5.25%

05 月 10 日 06:30 新西蘭 4月份製造業表現指數 47.1

05 月 10 日 14:00 英國 第一季 GDP(QoQ) 0.4% -0.3%

05 月 10 日 14:00 英國 第一季 GDP(YoY) 0.0% -0.2%

05 月 10 日 14:00 英國 3月份工業生產(MoM) -0.5% 1.1%

05 月 10 日 14:00 英國 3月份製造業生產(MoM) -0.4% 1.2%

05 月 10 日 14:00 英國 3月份 GDP(MoM) 0.1% 0.1%

05 月 10 日 20:30 加拿大 4月份失業率 6.2% 6.1%

05 月 10 日 20:30 加拿大 4月份就業人數變化 18K -2.2K

05 月 10 日 22:00 美國 5月份密歇根消費者信心指數 76.0 77.2

資料來源: 路透
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Disclaimer
This document is issued by ICBC (Asia) while all reasonable care has been taken in preparing this document; no

responsibility or liability is accepted for errors of fact or for any opinion expressed herein. Opinions are subject to

change without notice. This document is for information purposes only and does not constitute any

recommendation or solicitation to any person to enter into any transaction or adopt any trading strategy nor does

it constitute any prediction of likely future movements in rates or prices or any representation that any such

movements will not exceed those shown in any illustration. ICBC (Asia), or any connected company, may have a

position in any of the instruments or currencies mentioned in this document.

ICBC (Asia) is not acting as your advisor or in a fiduciary capacity in respect of this proposed transaction or any

other transaction unless otherwise agreed, and accepts no liability whatsoever with respect to the use of this

document or its contents. Before entering into any transaction, you should take steps to ensure that you

understand the transaction and have made an independent assessment of the appropriateness of the transaction

in the light of your own objectives and circumstances. You should also consider making such independent

investigations, as you consider necessary or appropriate for such purposes. ICBC (Asia) does not make any

representation or warranty as to the outcome of any investment in connection with the information contained in

this document.

This report is provided to you for your information only. This report does not constitute any offer, solicitation or

invitation to buy, sell or hold any securities. Investment price may go down as well as up, investors may lose part

or all of your investment. The information contained in this report does not take into consideration the investment

objectives, financial situation and risk appetite of any individual investor and thus the information should not be

relied upon to make any investment decision. You should consider whether such trading is suitable for you in light

of your own financial situation and investment objective and seek advice from your independent legal, financial,

tax or other professional consultant before enter into any investment transaction.
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